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Investeren in onze scholen  
We komen van een oud buurtschooltje en upgraden naar 
een modern multifunctioneel schoolgebouw, dat voldoet 
aan zowel de nieuwste onderwijsmethodes als onze 
klimaatambities.

We hebben het dan uiteraard over de wijkafdeling 
van basisschool Den Elzas te Loonbeek.  Per 1 
september gaan we er van start met onze kleuters 
en lagere school graadklassen. Het was een hele 
uitdaging door de ongeziene materiaalschaarste 
en de almaar stijgende prijzen in de bouwsector. 
Maar samen met onze medewerkers en aannemer 
Machiels  zijn we erin geslaagd dit project tijdig klaar 
te krijgen.  We verhuisden van zaal Vander Vorst 
naar het nieuwe schoolgebouw  tijdens de 
zomervakantie. Snel wordt de zaal terug 

opengesteld als ontmoetingsplaats in Loonbeek.  
Boven de zaal kunnen de scouts en gidsen terecht.  
Het is een welgekome uitbreiding van hun lokalen 
op de site.  De nieuwe speelplaats  wacht nog op een 
paar speeltuigen en de boom die voor de nodige 
schaduw moet zorgen, verwachten we in het 
plantseizoen. Deze speelplaats kan eveneens door 
de scouts en gidsen gebruikt worden. Binnen het 
gebouw kom je in de centrale inkomhal met 
lichtstraat. Deze kan dienst doen als speelplaats bij 
slecht weer, maar evengoed als auditorium of voor 

groepsactiviteiten. Ze geeft toegang tot de 
kleuterklassen, de eerste graadsklassen en de 
directie- en leerkrachtlokalen. Bovenaan krijgen de 
tweede en derde graad les.  (lees verder op p2)

Een beter pensioen 
voor wie werkt. p.4-5



Inspectie van de nieuwe speeltuigen

Investeren in 
onze scholen 
Als ex-leerkracht en als 
schepen van onderwijs vind ik 
het belangrijk om te investeren 
in onze scholen. Inhoudelijk 
moeten we onze leerlingen 
optimaal voorbereiden op hun 
secundair leertraject. Op vlak 
van infrastructuur willen we 
goede lokalen en zelfs 
vooruitstrevend zijn.
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vervolg van p1

Na de school van Loonbeek viert Spring in 't 
Veldeke in Sint-Agatha-Rode haar vierde 
verjaardag.  "Omdat er weinig onverharde vlakke 
speelruimte is vroeg ik het college en de 
gemeenteraad om het aanpalende gebouw aan te 
kopen.  Het biedt ons de mogelijkheid om de 
school met een speelveld in gras uit te breiden. Het 
gebouw doet momenteel dienst voor de opvang 

van een tiental Oekraïense vluchtelingen. Later zal 
dit normaliter terug de markt op gaan. Zo kost de 
uitbreiding ons geen extra geld" aldus Danny 
Vangoidtsenhoven, burgemeester en onder meer 
bevoegd voor onderwijs. "In onze basisschool in 
Huldenberg hebben we tijdens de grote vakantie 
de speelplaats deels onthard en uitgebreid met 
nieuwe speeltuigen op de kleuterspeelplaats en 
deze van de lagere school. De letterboom kreeg 
een renovatieploeg over de vloer om de muren bij 
te werken en opnieuw te verven. Onze technische 
dienst installeerde er ledverlichting in het hele 
gebouw.  In het kader van het leefbuurtenproject 
voor de vernieuwing van het centrum van 
Ottenburg plannen we er eveneens een nieuwe 
multifunctionele zaal, die ook als turnzaal zal 
gebruikt worden. Al onze scholen steken hierdoor 
in het nieuw en zijn allemaal uitgerust met de 
nieuwste technieken. Alle klassen zijn uitgerust 
met digitale borden en de leerlingen krijgen een 
laptop ter beschikking. In vergelijking met vele 
gemeenten, hebben onze scholen een maximale 
ondersteuning van het lokaal bestuur, zowel qua 
infrastructuur als pedagogisch." 

burgemeester Danny 
Vangoidtsenhoven

De zoektocht naar een multifunctioneel 
sportterrein  is een moeilijke. De 
beschikbare  ruimte , voorbestemd door het 
gewestplan op het plateau van Duisburg te 
Neerijse was voor ons al niet opportuun. Het 
enige voordeel was dat we meteen aan de 
bouwaanvraag konden beginnen. 
Momenteel, bij het het ter perse gaan, rondt 
een studiebureau  een studie af. Hierin zal 
rekening gehouden worden  met de 
bereikbaarheid, de inplanting en de 
vereisten van de provinciale en gewestelijke 
richtlijnen.  Daarna kunnen  we hopelijk aan 
de slag.  Tijdens het begin van de 
zomervakantie konden we wel beginnen 
met de verbetering van de 
beachvolleybalterreinen achter de sporthal 

de Kronkel. Het is een uiterst mooie site 
geworden met verplaatsbare palen, een 
afsluiting om de ballen tegen te houden en 
nieuwe belijning. De velden zijn meteen ook 
volgens de regels voor competities. We 
deden de werken met onze technische 
ploeg in eigen beheer en vingen hier al veel 
lof voor.  Zowel Smash Neerijse als de vele 
andere recreanten maakten meteen 
massaal gebruik van deze 
sportinfrastructuur. In de sporthal zelf 
hebben we nieuwe  basketbalringen aan het 
plafond bevestigd. Deze zijn eveneens 
conform en elektrisch gestuurd. Een heuse 
verbetering voor onze basketbalploeg Red 
Dragons, de scholen en de recreanten. 
Weeral een stap vooruit en verder ligt de 
focus volledig op het multifunctioneel 
sportterrein.

Sport

Philippe 
aan de bal
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Sublieme renovatie van 
het beachvolleyterrein 
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Met hun nieuwe voorzitter Baptiste Donck, hervatten onze 
Jonge VLD'ers hun activiteiten na de bijna uitzichtloze 
coronaperiode. De Afterwork #3040 werd een schot in de 
roos. 

Afterwork #3040

Op donderdag 30 juni hield Jong VLD aan ‘t Pijlijser 
in Huldenberg haar eerst evenement sinds de 
coronaperiode. Het was de eerste editie van 
Afterwork #3040, een nieuw evenement waarvan 
er nog vele edities zullen volgen. Alles was aanwezig 
om er een groots feest van te maken. De ideale 
locatie, de dranken stonden koud en niet te 
vergeten de zelfgemaakte pasta’s. Helaas werd 
onze warme zomer die dag voor één keer ingeruild 
voor een dag met heel wat regen. Gelukkig konden 
we rekenen op de goodwill van heel wat vrienden 
en sympathisanten die ons graag hun partytenten 
wilden uitlenen om iedereen te beschermen tegen 
deze natte omstandigheden. De regen hield de 
mensen uit Huldenberg niet tegen om toch weer 
hun warm hart te tonen en naar de Afterwork af te 
zakken. Op de tonen die dj Benny uit zijn boxen liet 
knallen vlogen de porties pasta de deur uit en onze 
leden konden nauwelijks volgen om iedereen te 
voorzien van koude drank. Niet alleen het eten en 
de drank vielen in de smaak. Ook onze merchandise 
deed het goed, natuurlijk gaat het hier om onze 
blauwe sweaters #3040 die steeds meer in het 
straatbeeld te zien zijn. Maar speciaal voor dit 
evenement waren er ook T-shirts te koop.  Moest je 
dit nu lezen en er ook eentje willen: onze 
merchandise zal te koop zijn op al onze 

evenementen. Tot slot wil Jong VLD  graag alle 
aanwezigen bedanken voor de sfeer tijdens deze 

geweldige avond. We kunnen spreken van een 
geslaagde eerste editie. Op naar meer!

De regen kon de
 pret niet bederven. 

Afterwork #3040 
wordt een blijver!

Baptiste Donck

Voor de eindejaarsexamens trokken we de deuren 
van het gemeentehuis voor onze studenten open 
voor de blok. 
De kampen van de Scouts en Gidsen, Jeugdkring 
Huldenberg & de Chiro konden terug onder 
normale omstandigheden plaatsvinden.  Onze 
gemeentelijke speelpleinwerking mocht weer 
zonder groepsbubbels beleefd worden en elke dag 
stonden er een 15-tal gemotiveerde monitoren 
klaar om een onvergetelijke dag te bezorgen aan 
gemiddeld 160 kinderen tijdens de maand juli. 
Voor wie een extra centje wou bijverdienen tijdens 

de zomermaanden bood de gemeente ook een 14-
tal vacatures aan voor jobstudenten. Zij zorgden 
voor wat extra mankracht bij onze administratieve 
en technische diensten. 
In augustus kon de jeugdraad na 2 jaar opnieuw hun 
befaamde ‘Huldenberg Beach’ organiseren tijdens 
de Halfoogstfeesten met voorafgaand hun 
jaarlijkse Afterwork onder een stralende zon. 
We wensen de jeugd alvast veel succes met de start 
van het nieuwe schooljaar.

Jeugdsportkamp in de Kronkel

De jeugd van tegenwoordig



Een beter pensioen voor wie werkt
Mensen willen zekerheid over hun pensioen. Wie 
zijn leven lang gewerkt heeft, verdient een deftig 
pensioen en een zorgeloze oude dag. Daarvoor 
moet je natuurlijk wel bijdragen aan het systeem. 
Dat is eerlijk, rechtvaardig en nodig om alles 
betaalbaar te houden. Dat is dan ook de filosofie 
achter de pensioenhervormingen van de federale 
regering van Alexander De Croo.
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Ook zelfstandigen hebben  recht op 
ditzelfde verhoogde minimumpen-
sioen. Maar liefst 300.000 onder hen 
kunnen van deze verhoging genieten. 
Daarnaast werd ook hun gewone pensioenberekening ver-
beterd. Voor alle loopbaanjaren vanaf 2021 bouwen zij op de-
zelfde manier pensioenrechten op zoals werknemers. “Voor 
Open Vld was dit een belangrijk strijdpunt. Zo maakten we een 
eind aan een grote onrechtvaardigheid. Zelfstandigen kregen 
vroeger immers een zeer klein pensioentje”, zegt voorzitter 
Egbert Lachaert. 

Voortaan zal je minstens 20 jaar van je loop-
baanjaren effectief gewerkt moeten hebben 
om dat minimumpensioen te krijgen. (Of een 
deel daarvan bij een kortere carrière.) Vroeger 
kon iemand die nooit werkte (en bijvoorbeeld 
werkloos was of in een ander systeem zat waarbij 
deze jaren toch meetellen als ‘gewerkt’), even-
veel pensioen krijgen als iemand die zijn leven 
lang effectief werkte. “Dat was fundamenteel on-
rechtvaardig en dat pakken we nu aan. Wie een Partijvoorzitter Egbert Lachaert

De minimumpensioenen werden al fors opgetrokken naar 
1.500 euro netto per maand voor iedereen met een volledige 
loopbaan van 45 jaar die stopt op 65 jaar. Bij een kortere loopbaan 
vermindert dit bedrag verhoudingsgewijs.

Hogere minimumpensioenen

Betere pensioenen 
voor zelfstandigen

Minstens 20 jaar effectief werken

Wie zijn leven lang gewerkt en bijgedragen 
heeft, verdient een deftig pensioen en een 
zorgeloze oude dag. Deze verhoging is dus 
een goede zaak. Het risico op armoede is met 
het verhogen van de pensioenen gedaald.

Premier Alexander De Croo



Een beter pensioen voor wie werkt
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goed pensioen wil, zal er ook voor 
moeten werken. Dit is een historische 
hervorming op vraag van Open Vld die 
het pensioensysteem rechtvaardiger 
maakt”, zegt vicepremier Van Quicken-
borne. 

Uiteraard komt er een overgangsperiode, zodat 
wie dicht bij het pensioen staat, wordt vrijge-
steld of een lager aantal jaar moet gewerkt heb-

ben. Wie in 2024 55 jaar is en een 
loopbaan van 30 jaar (gewerkte of 
gelijkgestelde periodes) kan voor-
leggen, is vrijgesteld van de nieuwe 

voorwaarden. Wie om medische 
redenen een lange tijd (meer dan 5 jaar) inactief 
is geweest, kan op versoepelde voorwaarden re-
kenen. Moederschapsrust, borstvoedingsverlof, 
palliatief verlof en inactiviteit als gevolg van han-
dicap tellen als gewerkte periodes.

We moedigen langer werken aan door het 
invoeren van de pensioenbonus. Wie al 
op vervroegd pensioen kan gaan maar ver-
der werkt, zal per extra gewerkt jaar 300 
tot 500 euro netto extra pensioen krijgen. 
“Wie langer werkt, krijgt dus meer pen-
sioen. Ook hier versterken we de band 
tussen werk en pensioen. Een liberale aan-
pak”, aldus Lachaert.

We waken over de betaalbaarheid en duur-
zaamheid van onze pensioenen. Pensioenminister 
Vincent Van Quickenborne verstrengde in 2011 de 
toegang tot het vervroegd pensioen, de regering-
Michel heeft in 2015 de wettelijke pensioenleeftijd 
verhoogd en deze regering-De Croo voert nu de ef-
fectieve tewerkstellingseis in om toegang te krijgen 
tot het minimumpensioen. “Het zijn allemaal maat-
regelen die er voor moeten zorgen dat we allemaal 
wat langer werken om het systeem betaalbaar te 
houden. Zo kunnen ook onze kinderen rekenen 
op een deftig pensioen. Dat is essentieel”, besluit 
Van Quickenborne.

Pensioen-
bonus 

Minstens 20 jaar effectief werken

Betaal-
baarheid

Vicepremier 
Vincent Van Quickenborne
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Greta 
Veeckmans
Gemeentraadslid 
greta.veeckmans@ 
skynet.be
0477 26 28 72
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"We herdenken het WK Fandorp tijdens deze 
feesten. De opstelling wordt quasi hetzelfde en op 
groot scherm tonen we de  mooiste momenten 
van het WK wielrennen.  Er komen naast de 
vertrouwde  Amazing Party een tweedaagse 
rommelmarkt, verschillende eetstandjes, de 
druivententoonstelling en -veiling. Uiteraard zijn 
er optredens, de kunsttentoonstelling en 
animatie voor het hele gezin. We huldigen ook de 
Huldenbergse kampioenen op het grote podium", 
vertelt schepen van feestelijkheden Philippe 
Vervoort. 

We schrijven  1860 als Felix Sohie de eerste druiven 
onder glas  teelt in het kasteelpark van  Huldenberg.  
Het is het fundament van de glorierijke teelt van de 
kwaliteitsvolle tafeldruif in onze Druivenstreek.  De 
teelt van druiven is zeer arbeidsintensief en vraagt 
om veel extra energie met als gevolg dat het 
serristaantal  enorm achteruit boerde. Om de 
toekomst van dit kwaliteitsproduct te garanderen 
worden twee cursussen georganiseerd: "Tafeldruif 
zoekt teler" voor de professionele teler en  "Wordt 
serrist" voor hobbytelers bij 3W plus. Maar om te 
telen heb je natuurlijk een serre of een warenhuis 
nodig. daarom wou  Open Vld in Huldenberg een 
subsidie invoeren om  de authentieke serres te 
renoveren of zelfs om nieuwe serres op te bouwen. 

Promo voor 
kwaliteitsvolle druif

Op huldenberg.be vind je het reglement  en het 
aanvraagformulier voor zulke  serrepremie.  Wie  
zelf de bouw of renovatie niet ziet zitten kan 
touwens beroep doen op 3W plus.  Wie van deze 
organisatie gebruikt maakt kan een premie tot 3500 
euro ontvangen. Wie het liever zelf doet kan  
maximaal 1500 euro ondersteuning genieten. Het 
gemeentebestuur wil op deze manier dit 
topproduct, een deel van ons erfgoed en een 
toeristische troef, blijven ondersteunen. Tijdens 
het eerste weekend van oktober kan je in sporthal 
de Kronkel een kijkje komen nemen naar een 
selectie van onder glas geteelde tafeldruiven  Het is 
een expo om van te smullen. 

Huldenbergse Feesten in 't nieuw

Uitgave van Open Vld, Melsensstraat 34, 
1000 Brussel - V.U.: Egbert Lachaert
CONTACT: Tel. 02 549 00 20
COORDINATIE: ilde.cogen@openvld.be
FOTOGRAFIE: © Belgaimage.be, © Shutterstock.com
V.U. LOKAAL :  VU: Danny Vangoidtsenhoven
A. Goossensstraat 23, 3040 Huldenberg 
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Bestuurslid,
Ledenbeheer
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Nicole
Vanweddingen
Bestuurslid
nicole.van.weddingen 
@telenet.be
0477 36 01 72

Guy Platton
Bestuurslid
Regio-afgevaardigde

Gunther Debois
Bestuurslid,
Ledenbeheer
gunther_debois@
hotmail.com
0495 93 22 03

Philippe Gregoir
Bestuurslid
philippe gregoir@
telenet.be
0475 52 18 81

Yves L'Orfèvre
Bestuurslid
postman2021@
telenet.be
0477 29 65 92

Rita 
Vanmeerbeek
Bestuurslid, BCSD 
raadslid
riwo@telenet.be
0479 48 74 71

Francois
Berckmans
Bestuurslid
francois.berckmans@ 
telenet.be
0478 27 36 87

Jan
Vanderlinden
Bestuurslid
Regioafgevaardigde
j.i.j.vdln@telenet.be 
0476 66 56 20
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Philippe Vervoort

Frederik François en Kamil Muyldermans bij de eerste knip



Philippe Vervoort is momenteel voorzitter van  Open Vld regio 
Leuven. Recent nam hij tijdelijk de lokale fakkel in Huldenberg 
ook weer op zich.  Gezien er terug verkiezingen zijn voor het 
regiobestuur zal Open Vld Huldenberg Jeroen Willems als 
kandidaat voorzitter van de regio Leuven naar voor schuiven.  
Jeroen  leeft al geruime tijd met zijn gezin op de meest gekende 
berg van Huldenberg en werkt professioneel als landmeter 
expert. Hij is ambitieus en wil ons graag in de regio  
vertegenwoordigen. Wij zullen er zelf alles aan doen om terug 
een Huldenbergenaar als voorzitter van de regio te hebben om 
ons  bij het hoofdbestuur van Open Vld nationaal in de 
Melsenstraat te  vertegenwoordigen.

Upgrade fietspaden 
Leuvensebaan

Open Vld regio verkiezingen

Georges
Vanderlinden
Ere-burgemeester
Bestuurslid

Frederik
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Gemeenteraadslid
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Yasmin Fischer
Gemeenteraadslid
yasmin@
huldenberg.be
0483 50 32 35

Jef Verbist
Gemeenteraadslid,
Penningmeester
Jong Vld
0492 15 04 59

Yannick
De Coster
Voorzitter gemeente-
raad, Politieraadslid
0472 25 25 92

Luc Decoster
BSCD Raadslid
mclouis656@
gmail.com
0466 68 53 37

Noël De  Clecker
Gemeenteraadslid,
Bestuurslid
raymondedeceler-
ck121@gmail.com
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Guy Hofman
Bestuurslid
Hoofd ledenbeheer
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Wie langs de Leuvensebaan  tussen de Vijverstraat en het 
Rodebos toefde, kon er niet naast kijken: er liggen mooie 
asfalt fietspaden. Het was een noodzakelijke ingreep. De 
fietspaden die er lagen, waren de naam fietspad 
onwaardig. We lieten de fietsers al geruime tijd op de 
baan fietsen omdat het gebruik  van het fietspad te 
gevaarlijk was. De ingreep ging al gauw meer kosten dan 
gebudgeteerd, maar was onvermijdbaar. Daardoor 
gingen we op zoek naar verse centen en zo kwamen we 
bij het Kopenhagenfonds terecht. We konden niet van de 
reguliere subsidiëring  genieten omwille van de te 
geringe breedte: de beschikbare ruimte liet niet toe om 
de minimale Vlaamse vereisten te behalen.  Daarom 
trokken de Open Vld-mandatarissen naar het kabinet 
van  minister Bart Somers. Het Kopenhagenfonds 
ondersteunt  inspanningen voor verbetering die 
onmogelijk de minimumscore halen. Gezien onze 
fietspaden  op deze Leuvensebaan slechts een beetje 
afwijken van de norm, hopen we in oktober de nodige 
centen op onze rekening te ontvangen.  De beslissing om 
door te zetten was niet simpel, maar het risico is 
berekend!

Wil je samen met ons bouwen aan een
mooier Huldenberg en beter land?

Word dan nu lid van onze liberale partij voor vrijheid en 
vooruitgang via openvld.be!

Heb je vragen, opmerkingen en suggesties over het lokaal beleid?
Contacteer ons dan via info@openvldhuldenberg.be,  of 
Facebookpagina. Nationale vragen zijn welkom via 
info@openvld.be!

Volg ons op

ONZE MENSEN

Veilige fietspaden

Jeroen Willems


